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در آینه لیگ
11فوتبال ایران

باشگاه شمس آذر قزوین پس از مصدومیت عباس عسکری یکی از مهره های کلیدی 
و تأثیرگذار خود و به دلیل دوری چند ماهه این بازیکن از میادین با وجود تمدید 
قرارداد با وی امروز با احمد الجبوری مهاجم سوسنگردی سابق فولاد خوزستان به 
توافق نهایی رسید.  آنها با امضای قراردادی این مهاجم را به خدمت گرفتند تا این 
مهاجم جای خالی عسکری را در فصل جاری پر کند .همچنین سابقه حضور در لیگ 

قهرمانان آسیا با تیم های فولاد و شهرخودرو در کارنامه الجبوری دیده می شود.

مدافع اسبق تیم فوتبال پرسپولیس که در چند سال گذشته وارد عرصه مربیگری 
شده، پس از صعود با تیم شهرداری نوشهر به لیگ دسته دوم با پیشنهاد تیم 
لیگ یکی امید وحدت مشهد مواجه شد و با جذب چند بازیکن اسم و رسم دار 
نوید ظهور یک تیم قدرتمند و مدعی را می داد اما بعد از مشکلات عجیب و غریب 
این تیم  مشهدی استعفا داد.  حال بعد از چند روز استراحت محسن بنگر به 
آذربایجان سفر کرده و هدایت تیم ریشه دار ماشین سازی تبریز را قبول کرده است.

 

رسول خطیبی مدیرعامل مس سونگون ورزقان مدعی است که از تیم های 
لیـــگ برتـــری پیشـــنهاد دارد. او می گویـــد: »ایـــن موضـــوع را رد نمی کنـــم و اگر 
بخواهـــم بحـــث را کامل کنم باید بگویم زمانی که مدیریت مس ســـونگون را 
قبول کردم چند پیشـــنهاد ســـرمربیگری در لیگ برتر داشتم ولی برای خودم 
یکســـری معیارهایی داشـــتم و احســـاس دین می کردم تا وارد مدیریت شوم 

و یکســـری ساختارسازی برای اســـتعدادهای منطقه داشته باشم.«

احمد الجبوری محسن بنگر رسول خطیبی:

امضای قرارداد با شمس آذر قزوین سرمربی ماشین سازی تبریز شد پیشنهاد دارم

 zنقل قول

رضــا جعفری، هافبک نســاجی مازندران 
بــا تأکیــد بــه اینکــه شکســت نســاجی 
مقابــل اســتقلال در روزی رقــم خــورد که 
ایــن تیم با انواع حوادث فوتبالی مواجه 
شــد، می گویــد: »بــازی با اســتقلال از 
بازی هایــی بــود کــه همــه اتفاقــات 
فوتبالــی برای تیم ما رخ داد. دقیقه 
دو اشتباه فردی داشتیم و بعد از آن 
هــم هند و اخراج! تیم کلاً ســرحال 
نبــود و نمی دانم چه اتفاقی افتاده 
بــود.« او ادامــه داد: »ایــن بــازی 
مثل فینــال لیگ قهرمانان اروپا 

بیــن لیورپــول و رئــال بــود کــه دروازه بــان 
لیورپــول دو اشــتباه بــد کــرد و تیمــش 
باخت. بحث تاکتیکی و فنی در این بازی 
نبــود. تا به خودمــان بیاییم گل خوردیم و 
نشــد جبــران کنیم؛ در ادامــه هند، اخراج 
و پنالتــی دادیــم. روز خــوب اســتقلال هم 
بــود و همــه بازیکنــان این تیــم عالی بازی 

کردنــد.«
هافبــک نســاجی در واکنــش به ایــرادات 
ســازمان لیــگ بــه ورزشــگاه وطنــی 
می گوید:»مــن هــم در رســانه ها خوانــدم 
کــه ایراداتــی دارد. برایــم عجیــب اســت 

کــه چطور بــازی برگزار شــد و دوبــاره ایراد 
گرفتنــد! بــه نظرم کاری نیســت که نشــد 
داشــته باشــد. این یک چیز عادی است، 
چمــن آمــاده شــده و باید فقــط جایگاه ها 

و دیگــر چیزهــای جزئــی را رفــع کننــد.«
  او با اشــاره به اینکه تیمش مقابل نفت 
مســجد ســلیمان بــه دنبــال ســه امتیــاز 
خواهــد بــود، می گویــد: »در تعطیــلات 
لیــگ روی نقــاط قــوت و ضعــف خــود کار 
می کنیــم تــا در شــروع دوبــاره مســابقات 
نتایــج خوبــی بگیریــم. در هفتــه هفتم با 
نفــت MIS دیــدار داریــم. آقــای مهاجری 

تیم خیلی خوبی درست کرده است. این 
را می توانیــم از آمــار و نتایــج قبلی این تیم 
متوجــه شــویم. بازی اگر در وطنی باشــد، 
ما با حضور و حمایت تماشاگران خود به 

دنبال ســه امتیــاز خواهیــم بود.«
 جعفــری در پایــان بــا اشــاره بــه اینکــه 
نســاجی در تــلاش اســت تــا رتبــه خــود را 
تــک رقمــی کنــد، می گوید: »فوتبــال روی 
نتیجه متمرکز است. ولی ما از داوری هم 
ضرر کردیم و حداقل 4،3 امتیاز از دست 
دادیــم. انگیزه ما این اســت کــه تیم را در 

رتبه هــای زیر 8 داشــته باشــیم.«

رضا جعفری: تیم ما در بازی مقابل استقلال سر حال نبود

اوضاع صنعت نفت آبادان این 
روزها چطور است؟

ل  نبـــا د را  ینـــات  تمر یـــم  ر ا د فعـــلاً 
می کنیـــم. مـــا در 6 بـــازی ابتدایـــی لیـــگ 
نتایـــج خوبـــی نگرفتیـــم و تنهـــا 4 امتیـــاز 
بـــه دســـت آوردیـــم کـــه در واقـــع بـــه 
لحـــاظ نتیجه گیـــری بـــد عمـــل کردیـــم 
امـــا بـــه لحـــاظ بـــازی تیمـــی، بـــد نبودیـــم 
و بدشانســـی آوردیـــم. مثـــلاً گل هایـــی 
خوردیم که به خاطر اشـــتباهات داوری 
رقـــم خـــورد و یک گل هـــم در دقیقه 96 
کـــه وقـــت تمـــام شـــده بـــود. بـــه خاطـــر 
همین الان در اینجای جدول هســـتیم. 
البتـــه تـــا زمانـــی که جدول شـــکل بگیرد 

می توانیـــم بالاتـــر بیاییـــم.
در کدام بازی ها اشتباهات داوری 

به ضرر تیم تان شد؟
بـــازی بـــا نفت مسجدســـلیمان اشـــتباه 
صددرصـــدی وجـــود داشـــت و همیـــن 
باعـــث شـــد ببازیـــم. در بـــازی بـــا تراکتور 
هـــم ظاهـــراً گل دقیقه 96 آفســـاید بود.
و همین نتایج باعث شد سرمربی 

تیم تان تغییر کند...
بلـــه، همـــه چیـــز دســـت بـــه دســـت هم 
داد تـــا ایـــن اتفـــاق بیفتـــد. وقتـــی نتیجه 
نگیـــری باشـــگاه به دنبـــال حل مشـــکل 
اســـت تا شـــرایط بهتر شـــود. این بار هم 
مثـــل خیلـــی دفعـــات و تیم هـــای دیگـــر، 
ســـرمربی از کار برکنـــار شـــد. اگـــر ایـــن 
مشـــکلات نبـــود، مربی نمی رفـــت و اگر 
اشـــتباهات داوری نبـــود، الان اینجـــای 

جـــدول نبودیـــم.
از عملکرد خودت راضی هستی؟

مهاجـــم بایـــد گل بزنـــد و نمی شـــود ایـــن 
مســـأله را کتمـــان کـــرد ولی من شـــرایط 
متفاوتـــی داشـــتم. یک روز قبـــل از بازی 
بـــا فـــولاد آمـــدم و بایـــد بـــه لحـــاظ بدنـــی 

آمـــاده می شـــدم. بـــه خاطـــر همیـــن 
آن طـــور کـــه بایـــد، نتوانســـتم کار کنـــم. 
البتـــه در 2، 3 بـــازی اخیـــر خـــوب بـــودم 
و چنـــد موقعیـــت خیلـــی خـــوب داشـــتم 
امـــا بدشـــانس بـــودم. مثـــلاً موقعیـــت 
گل خوبـــی داشـــتم امـــا تـــوپ بـــه پـــای 
گلـــر خـــورد و بـــا بدشانســـی گل نشـــد. 
می خواهـــم در بازی هـــای بعـــد جبـــران 

کنـــم.
الان با رفتن مربی چه می کنید؟

تمرینـــات را بـــه طـــور منظـــم زیـــر نظـــر 
قـــای ســـراج و  مربیـــان دیگـــر یعنـــی آ
آقـــای مکونـــدی دنبال می کنیـــم. اینکه 
چـــه کســـی قرار اســـت ســـرمربی شـــود، 
بـــه تصمیـــم باشـــگاه برمـــی گـــردد امـــا 

امیـــدوارم شـــرایط خـــوب شـــود.
صنعت نفت آبادان این فصل چه 

هدفی را دنبال می کند؟
ش  تـــلا همیشـــه  ه ها  شـــگا با همـــه 
یـــج را بگیرنـــد  می کننـــد بهتریـــن نتا
حتـــی تیمـــی کـــه کمتریـــن هزینـــه را 
می کنـــد به دنبـــال ایـــن مســـأله اســـت. 
مـــا نفرات خیلـــی خوبی داریـــم. ترکیبی 
از بازیکنـــان جـــوان و باتجربـــه که تلاش 
می کنیـــم حداقـــل رتبه ای تـــک رقمی به 

دســـت بیاوریـــم.
اما تا الان شرایط خوبی نداشتید 

و از 6 بازی فقط 4 امتیاز کسب 
کردید.

الان خیلـــی زود اســـت کـــه بخواهیـــم 
ناامیـــد شـــویم. مـــا 4 امتیـــاز داریـــم امـــا 
3 تیـــم بـــالای مـــا 5 امتیـــاز دارنـــد کـــه 
بـــا یـــک بـــرد و باخـــت تیم هـــا براحتـــی 
جا به جـــا می شـــوند. اگـــر مـــا مقابـــل 
ر  کتـــو ترا و  ن  ســـلیما مسجد نفـــت 
بدشـــانس نبودیـــم الان 4 پلـــه بالاتـــر 

قـــرار می گرفتیـــم.
چطور شد که به آبادان رفتی؟

باشـــگاه تمـــاس گرفت و پیشـــنهاد داد. 
مـــن در آن زمـــان چنـــد پیشـــنهاد دیگـــر 
داشـــتم امـــا بـــه لحـــاظ مالـــی بـــه توافـــق 
نرســـیدیم. به خاطر همین وقتی دیدم 
هـــم به لحـــاظ مالی توافـــق کردیم و هم 

اینکه تیم پرطرفداری اســـت، به آبادان 
آمدم. من قبلاً تجربه حضور در جنوب 
و تیم هـــای نفـــت مسجدســـلیمان و 
پـــارس جنوبـــی جـــم را دارم و می دانـــم 
فضـــا چطـــور اســـت. این جو را دوســـت 

دارم و خوشـــحالم که به آبادان آمدم.
پس هواداران آبادانی 

نقش مهمی در حضورت در 
صنعت نفت داشتند؟

صددرصـــد. هـــواداران در بـــازی با نفت 
مسجدســـلیمان آمدنـــد و خیلـــی خوب 
تیم را تشـــویق کردند. البته در آن بازی 
بخشـــی از ســـکوهای ورزشـــگاه هنـــوز 
درســـت نشـــده بـــود وگرنه ورزشـــگاه پر 
می شـــد. در کل اســـتقبال خوبـــی شـــد. 
در آبـــادان همـــه مـــردم فوتبـــال را خیلی 
خـــوب می فهمنـــد و طرفـــدار واقعـــی 
باشـــگاه و تیـــم هســـتند. امیـــدوارم در 

 شـــأن آبـــادان نتیجـــه بگیریـــم.
این فصل هم حضور زنان در 

ورزشگاه آزاد شده. چه نظری در 
مورد این مسأله داری؟

بلـــه، مـــا در بـــازی مقابـــل پرســـپولیس، 
خـــدا را شـــکر دیدیـــم ایـــن اتفـــاق افتـــاد 
و شـــاهد حضـــور زنـــان در ورزشـــگاه 
بودیـــم. امیـــدوارم ایـــن اتفـــاق در همـــه 
ورزشـــگاه ها بیفتـــد و مختـــص آزادی و 
تهران نباشـــد. حضـــور بانـــوان می تواند 
بـــه فوتبال کمک کنـــد. از این جهت که 
باعث می شود جو تلطیف شود و دیگر 
شـــاهد یک ســـری اتفاقات نباشـــیم. به 
هـــر حـــال وقتـــی یـــک هـــوادار می بیند 

خانـــواده اش در ورزشـــگاه هســـتند 
خیلـــی مســـائل را رعایـــت می کنـــد 
که در ورزشـــگاه آزادی هم شرایط 

بـــه همیـــن صـــورت بـــود. 
امیـــدوارم ایـــن رونـــد 

شـــته  ا د مـــه  ا د ا
باشـــد و روز بـــه 
یط  ا شـــر ز  و ر

بهتـــر شـــود.

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

 zگزارش

احمد پارو: در حال بررسی 
گزینه های داخلی و 

خارجی هستیم
احمد پارو، مدیرعامل صنعت نفت 
آبادان درباره انتخاب سرمربی 
تیم فوتبال این باشگاه می گوید: 
»در حال حاضر تیم تمرینات خود 
را در آبادان ادامه می دهد و ما 
دغدغه های هواداران را کاملاً درک 
می کنیم و به آنها حق می دهیم، 
اما مطابق انتظاری که دارند با 
دقت مشغول بررسی  گزینه های 
داخلی و خارجی هستیم، با این 
حال سعی داریم در کمترین زمان 
ممکن سرمربی را انتخاب کنیم 
تا زمان را از دست ندهیم.« او 
در ادامه می گوید: »ما انتظارات 
هواداران، بودجه و شرایط باشگاه 
را در نظر داریم، با این اوصاف قصد 
داریم شرایط تیمی را در حوزه فنی 
با انتخاب سرمربی جدید اصلاح 
کنیم، انتظار می رود از گمانه زنی 
در این خصوص خودداری شود.«

مدیرعامل باشگاه صنعت نفت 
آبادان درباره اتحاد و همدلی 
ه می گوید:  بین اعضای باشگا
»هدف اول ما همدلی و اتحاد 
میان کلیه اعضای تیم و هواداران 
است، ابتدا باید آرامش را در 
تیم بزرگسالان حاکم کنیم و در 
است  ن  مدنظرما که  مسیری 
پیش برویم. در طول زمان باید به 
استعدادهای جوان شهر آبادان 

هم توجه کنیم.«
 

سجاد بازگیر: احتمال 
دارد بازی دیگری هم 

برگزار کنیم
سجاد بازگیر، مهاجم ملوان درباره 
اعلام برنامه هفته هفتم لیگ برتر و 
تقابل ملوان با آلومینیوم می گوید: 
»چند روزی تعطیل بودیم. بعد از 
شروع تمرینات کار بدنی انجام 
دادیم و در روزهای اخیر کم کم 
دوباره کارهای تاکتیکی را مرور 

کردیم.«
 او درباره برگزاری بازی تدارکاتی 
مقابل شهرداری نوشهر اینگونه 
توضیح می دهد: »در این مسابقه 
با نتیجه 6 بر صفر پیروز شدیم 
و تاکتیک تیمی را مرور کردیم. 
احتمال دارد با صلاحدید کادرفنی 
بازی دیگری هم برگزار کنیم البته 
هنوز چیزی به بازیکنان اعلام 

نشده است.«
 او درباره اصلاح کیفیت چمن 
ورزشگاه شادروان قایقران می گوید: 
»تا جایی که می دانم مسئولان 
مشغول اصلاح شرایط موجود 
چمن هستند تا ان شاءالله دوباره 
به وضعیت سابق بازگردد. اگر این 
اتفاق بیفتد به نفع تیم است به این 
دلیل که خواسته های کادر فنی را 

راحت تر انجام می دهیم.«
 

مهدی رحمتی: وظیفه 
دارم از باشگاه و 

تیمم دفاع کنم
سید مهدی رحمتی ضمن انتقاد 
از برنامه اعلام شده هفته های 
هفتم و هشتم لیگ برتر می گوید: 
»متأسفانه باز هم برنامه ریزی 
برتر به شکلی  بقات لیگ  مسا
پیش می رود که در حق یکسری 
از تیم ها اجحاف می شود و من 
اینجا وظیفه دارم از باشگاه و تیمم 
دفاع کنم. فوتبال ایران 2 سال 
بود که کار خودش را روی روال 
با کم و کاستی ها برگزار می کرد 
بدون اینکه مشکل خاصی وجود 
داشته باشد اما دوباره همه چیز به 
هم ریخته است.« او درباره اینکه 
سازمان لیگ فصل گذشته بر انجام 
بازی های تدارکاتی تأکید می کرد، 
می گوید: »نمی دانم چه اتفاقی 
افتاده که هنوز آقای کی روش وارد 
ایران نشده به نقل از او عنوان 
می کنند برنامه های لیگ جا ندارد. 
ر است دوباره همه  ً قرا ظاهرا
برنامه ریزی ها به هم بریزد و تمام 

مسابقات دچار مشکل شود.«

 zنقل قول

زود است ناامید شویم

میرجوان: باید در  شأن آبادان 
نتیجه بگیریم

حضور بانوان 
می تواند به فوتبال 

کمک کند. از این 
جهت که باعث 

می شود جو تلطیف 
شود و دیگر شاهد 

یک سری اتفاقات 
نباشیم. به هر حال 

وقتی یک هوادار 
می بیند خانواده اش 
در ورزشگاه هستند 

خیلی مسائل را 
رعایت می کند

صنعت نفت آبادان در 6 هفته ابتدایی لیگ شرایط عجیبی را پشت سر گذاشت و اولین تیمی بود که دچار تغییر در نیمکتش 
شــد. عمــاد میرجــوان مهاجــم آبادانی هــا که از این وضعیت ناراحت اســت، اعتقاد دارد اگر اشــتباهات داوری پیش نمی آمد این 
تغییــرات بــه وجــود نمی آمــد و صنعت نفــت جایــگاه بهتری داشــت. میرجوان در مورد شــرایط تیــم، تغییــرات، عملکرد خودش 

و... صحبــت می کند.


